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Reunió dels sindicats amb la RPMB 06/10/2024 

Tot seguit us exposem el temes tractats a la reunió: 

Manca de sots-caps a la regió: Hi ha 4 àrees sense sots-caps (Sant Martí, Sans, Gràcia i ARTU). Actualment 

hi ha mancança de sots-inspector i inspectors. S'està gestionant Gràcia donat que el sots-cap es jubila aviat 

i ja hi ha previsió de la substitució. L'administració no permet ocupar llocs assignats a determinades escales 

de comandament per altres d'inferiors indexades per la RLT i això és un embut que no permet solventar 

aquest problema, encara que sigui de manera provisional. 

Parc mòbil: En breu arribaran 6 vehicles no logotipats a la RPMB de la previsió total de 39. Hi ha moltes 

baixes de vehicles (funcionen 24 h) i és difícil quadrar aquestes baixes amb les noves licitacions que es fan 

a llarg termini. El segon trimestre de 2025 arribaran vehicles logotipats. 

Manca de material: des de la Regió ens demanen que quan hi hagi alguna mancança o petició de material 

que es doni la informació puntual d'on es produeix i que no sigui un fet genèric a més de fer la comanda al 

servei administratiu i/o el cap del servei, ja que a ells no els hi arriba aquesta informació. 

Manca d’efectius a les OAC's: hi ha problemes per a què la gent vulgui anar voluntàriament a aquest servei 

(també passa al GAV, ORC, suport) donat que son serveis amb molta càrrega de treball. Hi ha gent obligada 

a prestar servei en aquests serveis donat la mancança de voluntaris per cobrir-los. Es demana incentivar 

aquests llocs de treball per pal·liar aquesta problemàtica. Queda com a proposta. 

Plaga d'insectes a Ciutat Vella: es va produir un forat al fossar de l'ascensor i es va acumular aigua (encara 

no se sap l'origen, pot ser freàtica) i les bombes no eren capaç de treure-la tota. Aquest tema ja està 

solventat, s'han reparat les bombes i s'ha tapat el forat. 

Mancança d'agents i comanaments: ara mateix tota la regió es troba per sobre de la cobertura establerta 

per la RLT assignada per la Tècnica, inclús amb la marxa dels 65 efectius a l'aeroport i ARIC. Des de la Regió 

s'ha fet un informe revisant aquesta assignació i demanant un augment del nombre d'efectius, ja que troben 

que està desactualitzada, sobretot a Investigació. 

Manca d'administratius: l’11 de novembre es resolt una promoció interna. Hi ha 8 persones que marxaran 

amb aquesta promoció i es sumen a les 21 places sol·licitades. Les ABP's de Eixample i Ciutat vella són les 

que més acusen aquestes mancances. També es comenta que les citacions via Webex ha generat molt volum 

de feina, a més les de noves computacions de complements al PGA. 

Judicis: es comenta que s'estan programant citacions Webex a agents que viuen molt a prop de la Ciutat de 

la Justícia, i els fan desplaçar a comissaries de Gavà, L'Hospitalet i rodalies, quan podrien anar caminant al 

judici. També es fa esmena de què s'estan trobant judicis que no es computen. Des de la Regió ens responen 

que revisaran aquests assumptes. 

Des de la Regió ens recomanen que a l'hora d'indexar els agents actuants en un atestat, que siguin només 

els que han portat l'acció actuant general, donat que a l'hora de ser citats, només declarin els que tenen més 

coneixements dels fets, ja que s'ha donat el cas que s'ha citat a agents que, per exemple, només han fet el 

trasllats dels detinguts i no en saben res del fets delictius, i els funcionaris i oficials no es llegeixen els 
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atestats per triar els declarants. Això des de la judicatura pot comportar una acció de dol en falsedat 

documental. 

UI- ARTU: aquesta àrea forma part de la RPMB i, per tant, s'ha d'incorporar a la dinàmica i procés de treball 

que fan totes les àrees de la Regió. És una unitat d'investigació i per tant entren en guàrdies regionals amb 

la resta d'unitats d'investigació. 

URDIS: encara s'ha de desenvolupar el nou decret per a assolir la categoria d'àrea (ARDIS) i, per tant, 

tothom que està destinat aquí està en comissió o adscripció de servei provisional fins que no arribi el 

concurs oposició. S'ha demanat que passin  Nivell 2, juntament amb els Guilles i Fures regionals. 

ARSE: hi ha efectius que porten fins a 6 anys sense fer pràctiques de tir. Ens responen que ho remeiaran 

l'abans possible.  
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